

Tilannetiedote 25.3.2020

PP-Logistiikka OY

Maailmalla riehuva koronavirus on muuttanut erittäin nopeasti viimeisten päivien aikana yhtiöiden ja yhteisöjen toimintoja ja jopa useat maat ovat kertoneet rajojensa sulkemisesta.

Toistaiseksi tämä koskee etupäässä henkilöiden liikkumista ja **tavaraliikenteen kulku jatkuu edelleen viranomaisten asettamien varotoimenpiteiden puitteissa**. Myös Suomen hallitus on ryhtynyt ennennäkemättömiin toimenpiteisiin turvatakseen kansalaistensa terveyden.

PP-Logistiikka OY kantaa tilanteessa myös oman vastuunsa ja olemme yrityksenä ottaneet käyttöön tiukat sisäiset ohjeet turvataksemme työntekijöidemme terveyden sekä toimintojemme normaalin jatkuvuuden. **Tavaraliikenteeseen tämä valitettava tilanne ei aiheuta katkoksia, vaan toimitukset varastostamme ja varastoomme, sekä pakkaus ja logistiikka palvelut jatkuvat toistaiseksi ennallaan.**

PP-Logistiikka palvelee asiakkaitaan nyt ja jatkossakin. Tutut vastuuhenkilöt vastaavat puheluihin ja sähköposteihin, eli PP-Logistiikka toimii edelleen normaalisti.

Tehdään kaikki parhaamme, jotta pääsisimme tämän poikkeuksellisen tilanteen yli mahdollisimman nopeasti ja ennen kaikkea terveinä.

Juha Munne
Toimitusjohtaja CEO
PP-Logistiikka oy

Bulletin of the situation 25.3.2020

PP-Logistic OY

In recent days, the world's raging coronavirus has rapidly changed the activities of companies and communities, and even several countries have reported closure of their borders.

Currently, this mainly concerns the movement of people, **and the movement of goods is still carried out within the precautionary measures set by the authorities.** The Finnish government has also taken unprecedented measures to protect the health of its citizens.

PP-Logistic OY will carry its own responsibility in this situation and we have, as a company, taken into use strict internal instructions to ensure the health of our employees and the normal continuity of our function. **This lamentable situation does not cause breaks on cargo transport. Deliveries from our warehouse and to our warehouse, as well as packaging and logistics services, will continue to date until further notice.'**

PP-Logistic serves its customers now and will continue to serve them. Familiar executives will answer calls and emails which means PP-Logistic continues to operate normally.

Let's all do our best to overcome this exceptional situation as soon as possible and, above all, to be healthy.

Juha Munne
CEO
PP-Logistic OY

информация о способности 25.3.2020

PP-логистика

В последние дни бушующий в мире коронавирус очень быстро изменил деятельность компаний и сообществ, и даже несколько стран сообщили о закрытии своих границ.

В настоящее время это в основном касается передвижения людей, и перемещение товаров по-прежнему осуществляется в рамках мер предосторожности, введенных властями. Правительство Финляндии также приняло беспрецедентные меры по охране здоровья своих граждан.

PP-логистика также несет свою ответственность в этой ситуации, и как компания мы приняли строгие внутренние правила, чтобы обеспечить здоровье наших сотрудников и нормальную непрерывность нашей деятельности. Что касается грузоперевозок, то эта неблагоприятная ситуация не вызывает сбоев, но поставки с нашего склада и на наш склад, а также услуги по упаковке и логистике остаются без изменений.

PP-логистика обслуживает своих клиентов сейчас и в будущем. Знакомые руководители отвечают на звонки и электронные письма, поэтому PP-Logistics по-прежнему работает нормально.

Давайте сделаем все возможное, чтобы как можно быстрее преодолеть эту исключительную ситуацию и, прежде всего, быть здоровыми.

Juha Munne
генеральный директор
PP-логистика